
Oświadczenie w sprawie Targowiska Miejskiego
przy ul. Szosa Chełmińska 

 

W związku z pojawiającymi się w przestrzeni publicznej nieprawdziwymi
informacjami i manipulacjami ze strony Stowarzyszenia Obrońców Miejskich
Targowisk w Toruniu o ograniczeniu działalności lub likwidacji Targowiska Miejskiego
przy ul. Szosa Chełmińska, w powiązaniu z planami budowy Trasy Staromostowej,
wyjaśniam, że Paweł Gulewski, Prezydent Miasta Torunia, jest za
utrzymaniem i rozwojem Targowiska Miejskiego w jego aktualnej lokalizacji
. Jednocześnie przypominam, że dzięki Prezydentowi Pawłowi Gulewskiemu, w
porozumieniu z wykonawcą przebudowy tego odcinka trasy, została podjęta decyzja
o odejściu od najmniej korzystnego dla Kupców i ich klientów wariantu dwóch pasów
w obu jezdniach.

Ponadto, inwestycje realizowane przez właścicieli na sąsiednich działkach przy ul.
Szosa Chełmińska (które nie są własnością Gminy Miasta Toruń) nie mają wpływu na
funkcje Targowiska Miejskiego i nie oddziałują na decyzje podejmowane przez Gminę
Miasta Toruń.

https://torun.pl/pl/aktualnosc/oswiadczenie-w-sprawie-targowiska-miejskiego-przy-ul-szosa-chelminska
https://torun.pl/pl/aktualnosc/oswiadczenie-w-sprawie-targowiska-miejskiego-przy-ul-szosa-chelminska
https://torun.pl/sites/default/files/node.news.field_image/2024-08/dd3c8918-aded-4bc7-bf36-04d3e8d1a5be.jpg


Paweł Gulewski jeszcze jako kandydat na Prezydenta Miasta Torunia podkreślał
społeczne i gospodarcze znaczenie Targowiska oraz krytykował ewentualne
propozycje jego likwidacji. Mówił o konieczności wypracowania rozwiązań, które
pozwolą na rozwój działalności gospodarczej kupców w komfortowych warunkach.

W najbliższym czasie poinformujemy opinię publiczną o terminie spotkania
informacyjno-konsultacyjnego z udziałem mieszkańców, przedsiębiorców
prowadzących działalność na Targowisku, członków rad okręgów, radnych
miejskich oraz przedstawicieli Miejskiego Zarządu Dróg i wydziałów Urzędu
Miasta Torunia. Celem spotkania będzie prezentacja i omówienie możliwych
wariantów budowy Trasy Staromostowej oraz skonsultowanie z mieszkańcami
możliwości dostosowania jej projektu do potrzeb i oczekiwań społeczności lokalnej
oraz użytkowników Targowiska.

Działanie za strony Stowarzyszenia Obrońców Miejskich Targowisk w
Toruniu odbieramy jako celowe wprowadzanie w błąd opinii publicznej -
przede wszystkim mieszkańców oraz osób prowadzących działalność
gospodarczą na Targowisku Miejskim. 

Podkreślenia wymaga fakt, iż dotychczas przedstawiciele Urzędu Miasta Torunia,
Miejskiego Zarządu Dróg oraz spółki Urbitor sp. z o.o. wielokrotnie spotykali się
Kupcami targowiska w siedzibie Miejskiego Zarządu Dróg oraz na terenie targowiska
przy Szosie Chełmińskiej (spotkania w dniach: 12.02.2024 r., 15.02.2024 r.,
26.02.2024 r., 04.03.2024 r., 03.06.2024 r.). W trakcie tych spotkań nie uczestniczył
żaden przedstawiciel Stowarzyszenia Obrońców Miejskich Targowisk w Toruniu.

Teren, będący własnością Gminy Miasta Toruń, na którym jest
zlokalizowane Targowisko Miejskie, nigdy nie zostanie przeznaczony na
zbycie pod cele mieszkaniowe lub usługowe. 

Rzecznik Prasowy Prezydenta Torunia
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